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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-05-26 § 5      

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 26 maj 2020 kl. 17:30 – 17:39 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Kristallen 
   

 Justerat Måndagen den 1 juni 2020 §§ 1-4, 6-7, 9-17 

Omedelbar justering av §§ 5, 8 tisdagen den 26 maj 

 

 

  

Karin Ernlund                                                              Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V) vice ordföranden  

                   

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L) §§ 1-5 & 7-17 

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Camilla Bergman (L) § 6 

 

Ersättare 

Camilla Bergman (L) 

Hamid Ershad Sarabi (C) 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, borgarrådssekreteraren Oscar 

Ljunggren (C) samt nämndsekreteraren Marie Norrberg. 
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§ 5 
Tertialrapport 1 2020 för idrottsnämnden 
Dnr 01.02/2020/418 
 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen. 

2. Nämnden godkänner nämndmålet Idrottsnämnden bidrar 
till att skapa ett gynnsamt näringslivsklimat för aktörer 
inom idrottssektorn under KF:s mål 2.1. 

3. Nämnden godkänner reviderad handlingsplan mot 
våldsbejakande extremism enligt bilaga 1. 

4. Nämnden begär budgetjustering om 1,0 mnkr inom 
investeringsbudgeten för trygghetsskapande åtgärder 
enligt bilaga 2. 

5. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 maj 2020. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) och Alexander 
Ojanne m.fl., (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi vill ge en eloge till förvaltningens personal för det arbete som 
utförts under en pågående pandemi. 
 
Angående tertialrapporten vill vi framföra några viktiga 
synpunkter.  
 
Den ekonomiska prognosen i tertialbokslutet visar just nu på ett 
nettounderskott om drygt 30 mnkr. En stor del av underskottet är 
en effekt av pågående pandemi. Vår uppfattning är att 
förvaltningen måste få ekonomisk kompensation för pandemins 
effekter. Vi ser annars en risk att besparingar av driftbudgeten 
under innevarande verksamhetsår skulle få allvarliga 
konsekvenser. Vi är särskilt oroade för att arbetet med att nå de 
prioriterade målgrupperna i det idrottspolitiska programmet är 
det först kommer få stryka på foten i besparingstider 
 
Följderna av pågående pandemi riskerar också att få 
ekonomiska konsekvenser även under kommande år. Bl.a. så 
riskerar intäkterna från entréavgifter och träningskort minska 
under kommande år. Detta eftersom det finns en risk att de som 
tidigare tränat regelbundet inte återupptar sin träning efter 
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pandemin. Behov finns därför att ekonomisk kompensation är 
nödvändigt också under nästkommande år.  
 
Vi ser med oro på att den blå-gröna majoriteten vill fortsätta med 
olika marknadsexperiment. 
Att man givit förvaltningen uppdraget att ”identifiera 
verksamheter som konkurrerar med fristående aktörer” torde 
tyda på att majoriteten har ambitionen att privatisera verksamhet 
eller upphandla drift. Majoriteten pratar mycket också om ”extern 
finansiering” för lösa bristen på idrottsanläggningar. Tyvärr finns 
dock väldigt få exempel på att OPS och andra typer av extern 
finansiering av idrottsanläggningar i slutändan varit en besparing 
för berörda kommuner. Majoriteten vill bl.a. att Västertorps sim- 
och idrottshall, nya ishallar i Sätra och på Zinkensdamm ska 
bekostas genom extern finansiering. Tyvärr finns dock få 
exempel på att extern finansiering av idrottsanläggningar i 
slutändan varit en besparing för berörda kommuner. Risken är 
istället att hyreskostnaderna blir skyhöga och därmed i längden 
blir en dålig affär för skattebetalarna. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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